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Onderwerp: Mail voor[JEIEtbv kennismaking met RvB Martini Ziekenhuis a.s. vrijdag

Zou je onderstaande informatie aanEER villen voorleggen tbv haar gesprek met de RvB van het Martini Ziekenhuis a.s.

vrijdagmiddag?

Dank alvast!

Groeten EEE

seste NEEE
A.s. vrijdagmiddag heb je een kort kennismakingsgesprek met EREBEE van het

Martini Ziekenhuis in Groningen.

Het Martini Ziekenhuis is een topklinisch ziekenhuis (lid STZ) met als topklinische zorggebieden:
Expertisegebied Brandwondencentrum

Expertisegebied Martini Allergie Centrum voor Kinderen (MACK)
Schouder en elleboog van het specialisme Orthopedie

Uro-gynaecologie van het specialisme Gynaecologie
Martini Expertisecentrum Knie van het Expertisegebied Heup & Knie

Martini Expertisecentrum Voet en Enkel van het specialisme Orthopedie
Martini Ritmecentrum van het specialisme Cardiologie

EEE ft bij navraag laten weten dat deze kennismaking vooral is bedoeld om ervoor te

xy
dat jullie elkaar

goed kunnen vinden als er in de toekomst iets is. Er zijn daarnaast twee onderwerpen waar jou graag over

willen informeren: de actualiteit rondom Covid en de regionale samenwerking in Noord-Nederland. Er zijn voor zover ik heb

begrepen geen specifieke vragen die ze tijdens het overleg aan jou willen stellen.

Wat de actualiteit rondom Covid betreft is het goed om te weten dat Martini een aanvraag heeft ingediend voor subsidie t.b.v. de

IC-opschaling. Ze hebben al een subsidiebeschikking gekregen t.b.v. het opleiden van personeel e.a., maar de aanvraag van

subsidie t.b.v. verbouwingskosten loopt nog. Ze hadden al plannen om hun complex te verbouwen, maar hebben in dit kader

aangegeven dat ze die hele verbouwing naar voren willen halen (maar dit kunnen ze niet realiseren voor 1 maart a.s.), en

vragen hiervoor financiering van VWS. Het bouwcomité beoordeelt hun aanvraag momenteel, waarna dit comité advies uitbrengt
aan VWS en VWS hierover een besluit zal moeten nemen. Het advies zan jou is om tijdens dit gesprek niet op de beslissing van

VWS vooruit te lopen. De verwachting is dat het Martini Ziekenhuis eind januari/ begin februari uitsluitsel krijgt.
Je zou hen verder evt. kunnen vragen of zij op dit moment veel zieke medewerkers hebben - medio september waren er vier

medewerkers besmet met het covid-virus, personeel opIEEEiemandIEEen wat de

vaccinatiebereidheid onder het personeel is.

Wat de samenwerking in de regio betreft willen zij vooral met jou delen hoe zij aankijken tegen de samenwerking tussen het

Martini Ziekenhuis en het UMCG, beide gevestigd in Groningen.
In januari 2020 is het thema samenwerking ook kort aan bod gekomen in een kennismakingsgesprek tussen Martini — andere

bestuursleden - en de toenmalige minister voor MZS. Een vraag die toen opkwam was naar verluidt dat men zich afvroeg wat er

wel/niet mogelijk is qua samenwerking, mededingingstechnisch gezien. De lijn van VWS op dat punt is: samenwerking kan

gewoon binnen het huidige stelsel en dit gebeurt ook volop. De Mededingingswet laat veel ruimte voor samenwerking die gericht
is op betere zorg voor de patiént. Niet-concurrenten kunnen vrijwel altijd samenwerken, maar ook samenwerking tussen

concurrenten over zorginhoudelijke ontwikkelingen, regionale behoeften, ontwikkeling van indicatoren en vermindering van

regeldruk is vrijwel altijd toegestaan. De ACM geeft veel voorlichting over wat verder wel en wat niet mag en is bereid mee te

denken over de vraag of concrete samenwerkingsvormen zijn toegestaan. De ACM heeft eind 2019 bovendien een beleidsregel
gepubliceerd om te verduidelijken wanneer veldpartijen niet hoeven te vrezen voor een boete van de ACM als zij samenwerken

in het kader van de Juiste Zorg op de Juiste Plek.

In de umc-brief die minister Bruins in de zomer van 2019 naar de Kamer heeft gestuurd staat verder dat zorgaanbieders en

zorgverzekeraars met elkaar moeten onderzoeken welke vormen van zorg beter in een kleiner regionaal ziekenhuis, een groter

topklinisch ziekenhuis of juist in een umc kunnen plaatsvinden. Ook heeft hij de umc’s en de topklinische ziekenhuizen
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opgeroepen om samen te werken, allebei met de rol die hen het beste past en met deze samenwerking elkaar en de zorg te

versterken.

Goed om te weten is nog dat Martini één van de partners is in het traject Zorg voor de regio Drenthe / Zuidoost-Groningen, dat

er 0.a. toe heeft geleid dat de SEH’s in Hoogeveen en Stadskanaal zijn afgeschaald tot spoedposten (Zorg voor Regio— Zorg voor

Regio). Je kunt hen evt. vragen in hoeverre de omvorming van de SEH van Stadskanaal heeft geleid tot extra toestroom op hun

SEH.

Groeten, IEEE

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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